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EDMEE JANSS  Voorzitter

BESTUUR
NAMENS HET

Beste Rood en Witters, 
 
Het seizoen 2020 is begonnen, later dan anders, maar toch
De buitentrainingen van de jeugd zijn op 1 mei van start 
gegaan, van de senioren op 12 mei. Het trainingsschema staat 
in de Spriet en op de website. 
 
Als gevolg van de Coronacrisis hebben we dit jaar de coaches 
uit Nieuw-Zeeland niet laten overkomen. Dat betekende dat we 
op zoek moesten naar trainers. 
Voor de jongste jeugd meldden zich al snel vier mensen aan 
die de trainingen op zich wilden nemen. Deze 
enthousiastelingen zijn: Erik van Muiswinkel, Johan Schölvinck, 
Josephine Hamming en Paul van Meekeren sr. Geweldig 
bedankt! 
 
De groep jongste jeugd bestaat uit de Petjes, twee U9-teams 
en de U11. De U11 gaat dit jaar voor het eerst met harde bal 
spelen. Sinds de oproep “neem een vriendje of vriendinnetje 
mee” bestaat de jongste groep inmiddels uit 25 kinderen and 

counting... Dat is fantastisch voor de club! 



De trainingen van de senioren zijn op 13 mei begonnen. We 
hebben net als vorig jaar vijf seniorenteams: R&W 1 en 2, 
Dames, Veteranen en Zami. Plus het HalfwayTrophy team, 
maar hoe en waar zij zich voorbereiden is mij onbekend. 

Vervolg Voorwoord Bestuur
 

Voor kinderen t/m 12 jaar 
zijn er geen beperkende 
maatregelen bij het sporten. 
Er zijn plannen voor een 
Eindenhout-circuit: cricket, 
voetbal en rugby.

 De kinderen van de BSO 
gaan kennismaken met 
cricket, de contacten met 
HFC zijn warm, de KNCB is 
aan een jeugdoffensief 
begonnen, SportSupport 
biedt hulp. 
 Heb je een 
 goed idee of
 wil je helpen: 
 

 laat 
 het 
 weten!  
 

De oudere jeugd bestaat dit 
jaar uit de U13 en de U17. Dit 
zijn spelers die al langer samen 
cricketen. De U17 traint 1 van 
de 2 keer samen met hun 
Bloemendaalse teamgenoten. 

 Onder supervisie van ons 
technisch opperhoofd Farie zijn 
vijf spelers uit het Eerste en de 
Dames aan de slag gegaan als 
trainer: Vera Parée, Alexander 
de Graaff, Klaas Roelfsema, 
Yasmine en Safraaz Sardha. 
Heel veel succes en plezier 
gewenst! 
 



HET seizoen 2020 is begonnen,
 maar wel zonder competitie

Dit jaar zal er geen KNCB-competitie zijn.  Dat het spelen van 
competitiewedstrijden niet zijn toegestaan, komt door een 
combinatie van Corona-maatregelen: dat we anderhalve meter 
afstand moeten houden, dat materialen niet van hand tot 
hand mogen gaan en gedesinfecteerd moeten worden, we ons 
niet onnodig mogen verplaatsen, alleen met huisgenoten in 
een auto mogen en dat samenkomsten niet mogen. 

De KNCB werkt samen met de KNBSB (honk- en softbalbond) 
om verduidelijking en versoepeling te krijgen, maar we gaan 
er vooralsnog van uit dat er in 2020 geen competitie zal zijn. 
 Elke persconferentie is weer een verrassing. 
 
Wel toegestaan zijn trainingswedstrijden met aangepaste 
regels. Op Rood en Wit gaan we  onderlinge ‘double wicket’ 
potjes organiseren voor jeugd en senioren. Die beginnen dit 
weekend: Hemelvaartsdag is er al gecricket, op 23/24  mei 
kan iedereen de wei in!  
 
De regels voor de trainingen en trainingspotjes zijn 
vastgelegd in protocollen. Lees deze door en houd je eraan! 
Spreek anderen vriendelijk aan als er eens wat misgaat. 
Sporten met protocollen en regels is nieuw en vreemd, maar 
op deze manier kan er in ieder geval gecricket worden. 





Het seizoen 2020 is begonnen, maar veel ongezelliger  
Het clubhuis blijft tot 1 september dicht. Toegang tot het 
terrein is alleen toegestaan om te komen trainen of om 
training te geven. Het is voor ouders nu niet eens 
toegestaan om even mee te lopen met hun kind. Zodra dit 
versoepeld wordt, laten we dat weten. Elke persconferentie is 
tenslotte een verrassing. 
Toegang voor de spelers is alleen toegestaan op de dagen 
en tijden volgens het schema, dat met de gemeente is 
gedeeld. Deze regels zijn duidelijk en hier kan door de 
gemeente op worden gehandhaafd. Het schema staat in deze 
Spriet.  Deze maatregel is gewoon vreselijk ongezellig voor 
iedereen die graag tijd doorbrengt op het cricketveld. Juist 
in deze tijd hebben we behoefte aan contact en samen-zijn. 
Veel mensen, die de Spriet lezen, vinden hun sociale 
contacten tussen 1 mei en 1 september op Rood en Wit. Dat 
kan dit jaar niet of veel minder. Hoe houden we contact met 
elkaar? Vorige maand hebben we per post een kaart 
gestuurd aan onze oudere leden. Dat is erg gewaardeerd. 
Onze oproep aan iedereen: denk aan de Rood en Witters, 
van welke leeftijd dan ook, die je nu niet of nauwelijks ziet 
en neem contact op. * Stuur een kaartje of een mailtje. * Bel 
iemand op en vraag hoe het gaat. * Blaas een app-groepje 
nieuw leven in. * Loop je Facebook langs en post een 
berichtje of een foto. * Spreek af voor een kopje thee in de 
tuin of een glaasje in het park. 
 
Het is een gek seizoen … laten we dit met z’n allen doen!

HET IS EEN GEK SEIZOEN - 
LATEN WE HET MET Z'N 

ALLEN DOEN 



Het seizoen 2020 is 
begonnen, maar voor het 
bestuur anders dan verwacht 
 
Tot mijn spijt moet ik meedelen 
dat ik terugtreed als voorzitter 
van Rood en Wit. De 
samenwerking binnen het 
bestuur bracht ons niet wat we 
hadden gehoopt. Het seizoen 
2020 zal worden afgemaakt 
door de rest van het zittende 
bestuur als een soort 
‘demissionair kabinet’. Carl 
Gilding zal als waarnemend 
voorzitter optreden. In het 
najaar zal een ALV 
plaatsvinden. Laten we met z’n 
allen meedenken over de lange 
termijn plannen voor Rood en 
Wit, de toekomst op sportpark 
Eindenhout en de scenario’s uit 
de ‘denktank Van Muiswinkel’! 

https://www.roodenwit.nl/




Het seizoen 2020 is begonnen, de Spriet moet ge

 De eerste Spriet van het seizoen is later dan anders, maar gelu
ver, dankzij Gerard de Graaff en Alex de la Mar: top, mannen! 
Hoe vaak de Spriet dit jaar gaat verschijnen en hoeveel pagina’
helemaal aan onszelf. Bij gebrek aan competitieprogramma, ops
zullen we wat moeten verzinnen. Elk leuk idee is welkom. Stel bi
verslagschrijver aan, je kan ook een stukje schrijven over een tr
een vlog, zoek leuke foto’s of krantenknipsels op, start een rodd
verhaal uit een oude Spriet, haal herinneringen op van jeugdkam
Mister Rood en Wit verkiezing, spui ideeën voor de viering van o
kortom: VUL DE SPRIET! Zelf ben ik de rubriek “7 vragen aan ..”
staat het resultaat van de eerste ronde. Ontzettend leuk om te d
geïnterviewden reageerden ook nog positief. 
De Spriet is digitaal, dus een pagina meer of minder kost niks. M
Sprietredactie @roodenwit.nl  dan gaan Gerard en Alex ermee a

Het seizoen 2020 is begonnen, laten we er met z’n allen wat mo
Blijf gezond, geniet van het cricket, houd contact!  
 
Met hartelijke groeten, 
 
Edmée Janss 



evuld 

ukkig is het nu toch zo 

s gevuld raken, ligt 
tellingen en bardiensten 
ij elk onderling potje een 

raining, maak een blog of 
delrubriek, kopieer een 
mpen, organiseer een 
ons 140-jarig bestaan, 
” begonnen. Verderop 
doen, en de 

Mail alles naar: 
an de slag! 

oois van maken



IN MEMORIAM : PIET LIGTENSTE

Piet Ligtenstein (oud bestuurslid en lid 
van verdienste) geboren in 1919 is op 
25 april j.l in zijn slaap overleden. 
 
Piet werd lid van Rood en Wit in 1931 
en debuteerde op 16 jarige leeftijd met 
playerlistnummer 176 in het eerste in 
1935 (zijn laatste in 1955).
Piet speelde 144 wedstrijden, maakte 
1167 runs.

Maar bovenal is hij een Rood en Witter 
in hart en nieren, lid van verdienste en 
al bijna 90 jaar lid van Rood en Wit!  . 



Piet was ook een echte Spanjaardslaanman, die 
behalve voor  Rood en Wit (dit naast zijn topfunctie bij 
grootgrutter Albert Heijn), ook voor HFC 104 keer in 
de hoofdmacht uitkwam.
 In augustus afgelopen jaar is zijn 100ste verjaardag 
uitvoerig gevierd door de familie, waarbij de 
Burgemeester van Zandvoort, de CEO van 
AholdDelHaize en de voorzitter van Rood en Wit akte 
de préséance gaven en veel verhalen los kwamen. 

EIN 

Piet is de vader van Robert (ons ere-lid) en Willem 
(Rood en Witter actief bij VCC met graswickets) en opa 
van Bart-Jan, die nooit heeft gecricket, maar veel voor 
Rood en Wit heeft gedaan vanuit Inpromo. 
Piet heeft de bijnaam: ‘Piet de Prater’; dat is misschien 
ooit begonnen in het veld, maar uiteindelijk kon Piet de 
meest mooie verhalen over cricket en voetbal bij HFC 
vertellen

met alle details die er toe doen en dat 
alles met heel veel humor. Piet had niet 
alleen humor, maar genoot er ook van. Hij 
zat altijd op de eerste rij bij cabarets, altijd 
even enthousiast.
Wij wensen de familie sterkte en vooral 
veel mooie herinneringen toe! Daar heeft 
Piet wel voor gezorgd.
De crematie heeft, mede in verband met 
de huidige Corona-situatie, in besloten 
kring plaatsgevonden.

Huib van Walsem 



De humor van Piet Ligtenstein.
 
“Piet had niet alleen humor, maar genoot er ook van”, schrijft Huib 
van Walsem in zijn stuk over Piet Ligtenstein. In de reeks van 
cabarets die we hebben uitgevoerd voor HFC en Rood en Wit, zat 
hij altijd op de eerste rij. Na afloop was hij heel gul in het delen van 
zijn enthousiasme. Toen Jaap Stork en ik het 50-jarig jubileum 
vierden van onze samenwerking op dit vlak, kon hij zijn vreugde 
niet op. Jaap voelde met hem een speciale band omdat Piet zijn, 
vroeg overleden, moeder gekend had toen zij nog getrouwd was 
met Henk Huk, een voetbalteamgenoot van Piet. Nog kort voor zijn 
dood heeft Jaap hem opgezocht. Hij speelde dan voor hem, maakte 
niet uit wat: Beethoven, het HFCclublied, Auf Wiedersehen …, en 
Piet genoot ervan en zong mee. Hij zag niet goed meer, maar aan 
zijn gehoor ontbrak weinig. 
Afgaande op zijn vele verhalen, leek het wel of hij zich omringd 
had met geestige vrienden. Maar misschien was het veel meer zijn 
eigen verdienste, dat hij in staat was om overal humor te zien. Een 
fraai voorbeeld vond ik in het jubileumboek bij het 75-jarig bestaan 
van HFC: “Linksbinnen Piet Ligtenstein was zo ongelukkig om 
reeds kort na het begin van de eerste match met een gebroken 
been (en lachend gezicht!) van het veld te moeten worden 
gedragen.” Dat lachende gezicht, je ziet het voor je, al speelt dit in 
1939.
Gecombineerd met zijn gevoel voor humor stelde zijn formidabele 
geheugen hem in staat om elke anekdote feilloos naar de pointe te 
leiden. Op een verregende zaterdagmiddag in zomer 1970 zijn Chris 
van Schouwenburg en ik daar getuige van geweest. In het oude 
clubhuisje naast de tribune waar Engel de bar bediende – beter te 
omschrijven als een cantine – was een uitbouw, een soort alkoof. 
Daar werd vergaderd, ik geloof dat er zo’n vouwwand was die 
dichtkon. Aan die grote vierkante tafel waren wij bij Piet en Mech 
Kruijff aangeschoven, die het kennelijk leuk vonden om een paar 
van die snotjongens op sterke verhalen te vergasten, uiteraard 
onder genot van het ene biertje na het andere.



Het regende maar door, maar wij hadden een onvergetelijke 
middag. Ze vertelden over hun wedstrijden met de veteranen van 
Rood en Wit. Telkens als er een verhaal was geëindigd in luid 
gelach, riep Mech: “Het mooiste was nog …” en dan toepten ze 
eroverheen met een nog sterker verhaal. Thuisgekomen had ik de 
tegenwoordigheid van geest, hoe beneveld die ook was, om een 
aantal van die verhalen op te schrijven. Van die aantekeningen is 
een stuk gemaakt dat verscheen in het boekje dat, ter 
gelegenheid van het 90-jarig bestaan van Rood en Wit, in 1971 
verscheen. In die humor speelt Piet Hagenaar, de grote vriend van 
Piet Ligtenstein en vader van Freek en Maarten, een prominente 
rol. Dat er steeds meer vrienden hem ontvielen, naast Piet 
Hagenaar ook Jules Chapon – die de negentig wel heeft gehaald – 
verdroot Piet erg, maar dat is helaas het lot van iemand die zo 
lang leeft. 
Ter nagedachtenis staat het stuk hieronder nogmaals afgedrukt. 
Voor een goed begrip van degngen die hem niet hebben gekend: 
Mech Kruijff was een zware man van twee meter met dito 
ledematen. Een anekdote die het niet heeft gehaald - misschien 
omdat de betrokkene zich dat zou aantrekken – kan ik, na al die 
jaren, wel kwijt. Na een uitwedstrijd tegen UD belandde het 
veteranenteam bij de bekende uitspanning ‘De Echoput’ op de 
Veluwe, nu een vijfsterren restaurant maar toen een fraaigelegen 
uitspanning. Leen Paardekoper Overman, ook bekend als LAPO, 
was, zoals gewoonlijk, zeer spraakzaam met die piepstem van 
hem. Na verloop van tijd was het muntje kennelijk op want een 
van zijn teamgenoten – wie is me na al die jaren ontschoten – zei 
tegen hem: “Leen, doe ons een lol, als jij nou eens kijkt of die 
echoput het echt doet.” “Waarom?” was de wedervraag. “Dan kun 
je er How’s that in roepen en kijken of je uitbent.”
Het mooiste was nog …
“Jongens, dat was een mooi seizoen met die veteranen. Ik weet 
nog goed, we speelden tegen V.R.A. en die lui hadden twee eerste 
elftalspelers erbij



. Wij maken er een heleboel en tussen de innings gaat Piet 
Hagenaar even met die jongens smoezen. Je moet Piet kennen, 
dat doet ie altijd: met de tegenpartij praten. Resultaat was dat die 
twee spelers zo kwaad werden , dat ze allebei niks maakten. 
Goed, we hebben ze dus uit voor een schijntje en Piet gaat weer 
smoezen over de tweede innings, dat ze dan evenmin iets zouden 
maken en dat onze aanval sterker was dan die van het eerste, en 
zo maar door. Een van die jongens komt voor de tweede keer in, 
hartstikke woest, en ik zeg tegen Hans Thon, ga jij nou aan de 
boundary staan. Nou moet je weten: Hans kan best fielden, maar 
hoge ballen, die ziet ie niet. Ik gooi een bal op die jongen, en 
jawel hoor, de eerste de beste, hup, daar gaat ie. Ik denk, voor 
Hans, dat wicketje is gepiept. Hij staat te draaien onder die bal, 
vooruit, achteruit, opzij, en net dat ik denk: nou moet ie zijn 
handen uitsteken, doet ie dat niet, nee, hij stopt de bal onder zijn 
voet Een hoop gekanker natuurlijk, maar Hans zei: je kent me 
toch langer dan vandaag? En ik moest bekennen, ja dat is zo. 
Maar goed, we hebben toen Mech er neergezet, en een van de 
volgende overs slaat die eerste elftalspeler hem er weer een en 
Mech vangt hem. Waarop Piet zei: ja, dat is geen kunst! Dat zijn 
geen handen meer, dat zijn teilen.”
“Die wedstrijd wonnen we met innings, ondanks die goeie spelers. 
En het mooiste was nog: Piet smoesde na afloop nog even met 
ze, dat onze aanval veel beter was … Nou was het toevallig de 
dag erna de wedstrijd tussen Rood en Wit en V.R.A. Dus we 
maken een weddenschap: als die jongen er twintig zou maken, 
kreeg hij een krat bier van ons. De volgende dag wij kijken 
natuurlijk. Die jongen opende voor V.R.A. en hij maar zwoegen 
voor zijn runs en zijn kratje! Het duurde een hele tijd, en tenslotte 
stond ie op 19! 



Piet en nog een stel zaten op de tribune al helemaal in de 
zenuwen over hun krat pils. De tribune heeft nog nooit zo 
gedaverd, ik zie Piet nog met allebei zijn armen in de lucht 
juichen, toen die jongen op 19 uitging!
 “Ja, dat was V.R.A.. Een andere keer gingen we naar Breda, een 
vreselijk eind weg, dus we vertrokken heel vroeg omdat wij altijd 
zo netjes waren om op tijd te komen. Om half elf waren we er, 
voor de gesloten poorten van het sportcomplex. Er was helemaal 
niemand. Daar stonden we alleen in Breda. Toen hebben we 
Mech erop uitgestuurd om zo’n secretaris te bellen van die 
jongens, en die vertelde dat bij hen geen wedstrijd voor half drie 
begint, vanwege de afstanden en zo. Ja, tussen half elf en half 
drie de tijd zoet brengen dat valt niet mee. Nou was daar een 
uitspanning, een beter woord is er niet voor: een echte 
uitspanning, rustig en in een mooie omgeving.
Waar het Nederlands elftal zich vroeger altijd voorbereidde op 
de wedstrijden tegen België. Daar hebben we die tijd 
doorgebracht. Je begrijpt [handgebaar], toen we uiteindelijk 
gingen spelen waren we niet helemaal nuchter meer. Zo ook Piet 
Hagenaar, die was al zo ver gekomen dat ie besloten had zijn 
gróte leg-breaks te gooien, de langzame in plaats van de harde. 
Affijn, we gaan eerst fielden, zoals gebruikelijk als we de toss 
wonnen en na een tijdje staan die kerels op 6 voor 6! Door 
toedoen van Piet. Nou was Guus de Vries al een hele tijd aan het 
kankeren, dat ie altijd te laat werd aangezet en zo. En hij had 
veel te goede bowlingcijfers in onze ogen, dus hebben we Ome 
Piet afgezet en Guus aan, om zijn cijfers te verpesten. Theo de 
Windt en ik zeiden dat wij het leg-veld wel zouden nemen. Wij 
gaan dus naar de boundary en ik kom onderweg de nieuwe 
batsman tegen en zeg tegen hem: zeg jongen, jij ziet er nogal 
stevig uit, jij kan zeker wel een zes slaan?



En hij antwoordt: ja meneer, dat doe ik wel eens, en ik 
zeg weer: doe me een lol en sla deze bowler dan even 
voor zes. En inderdaad, die jongen, het was nog een 
jonge knaap, vanaf de eerste bal hup en hup. Nou waren 
Theo en ik ondertussen het leg-veld doorgelopen, de 
boundary over, de greppel over, zo het bos in, niet meer 
te vinden, zodat Guus zijn cijfers danig verpest werden. 
En het mooiste was nog! Guus was zo kwaad, dat toen 
we gingen batten en hij stond te umpajeren en Piet 
inkwam: die kreeg een bal op zijn benen, nou hij stond op 
square leg! Die bowler vraagt how’s that? En Guus 
resoluut: UIT!”

 
Uit: Rood en Wit 1881-1971, p.  35-36 (opgetekend na 
een consumptief middagje met de heren Ligtenstein en 
Kruijff, eens, door Aryan van der Leij).

Willem Heijbroek en Piet Ligtenstein op Eindenhout in 2018 



Op 1 maart is, totaal onverwacht 
en veel te jong, Mohamed Bhoelan 
 overleden. Een bijzondere, warme, 
 betrokken familieman. Een man 
 met een groot hart voor cricket 
 en voor Rood en Wit. 
Velen kennen Mohamed niet alleen 
als de vader van Mounir, maar ook 
 als een fijne teamgenoot van vroeger. Hij  kon ook nog 
eens ongelooflijk hard slaan. Daar heeft menig auto, 
geparkeerd langs de postzegel of het helicopterveld, de 
gevolgen van ondervonden. In de jaren negentig speelde 
Mohamed in verschillende elftallen, waaronder het derde. 
Daarin liet hij Mounir, 11 jaar oud en 3 turven hoog, zijn 
eerste overtjes voor Rood en Wit bowlen. Dat was een 
mooi gezicht. In die tijd kookte mevrouw Bhoelan ook wel 
eens voor de hele club: tafels vol Surinaamse 
heerlijkheden! Wij wensen haar, Mounir en de rest van de 
familie heel veel sterkte om dit enorme verlies te 
verwerken. Als het allemaal weer kan, hopen wij jullie op 
een persoonlijker manier te kunnen condoleren. 
Mohamed was in Medina op bedevaart toen hij overleed 
en hij is daar ook begraven. Op 5 maart was een 
indrukwekkend afscheid in een overvolle Dar as Salaam 
moskee, de moskee waarvan hij bestuurder was. Heel veel 
mensen gaan zijn warmte missen. 

IN MEMORIAM : 
 MOHAMED BHOELAN 



Mocht u ze een 
dezer dagen op 
Eindenhout 
tegenkomen 
vergeet dan niet 
om Alexander de 
Graaff en Vera 
Paree te feliciteren 
met het slagen 
voor  hun 
eindexamen. 
 

.Nog even rollen en dan kan de mat terug. 
De pitches van velden 1 en 2 hebben nu dezelfde 

ondergrond. En nu weer lekker runs maken. 

De Pitch op ons 
hoofdveld heeft een 

nieuwe toplaag 
gekregen. De 

verrassende en 
onbetrouwbare 

bounce, waar veel 
batsmen last van 

hadden, zou verleden 
tijd moeten zijn.

GESLAAGD

NIEUWE PITCH HOOFDVELD 



Cricket begin jaren 80Cricket begin jaren 80
Watch laterWatch later ShareShare

OUD BEELDMATERIAAL VAN R&W 1 tegen HBS ( 
uit en thuis) , met Trotman, Senhouse en Slimmy 

https://www.youtube.com/watch?v=Rzt_1clofGM
https://www.youtube.com/channel/UCsn4GjABys1ZI85w1dLR9TA


Finally we started the season 
with Rood en Wit with a 
“training” match. That way 
the lockdown and safety 
measures could be respected 
and yet we still got out for a 
bit of knock and bowl. Hope 
today's match is the first of 
many on the rocky road back 
to better days. 

Tarick was leading a team 
comprising of players from 
the Seconds, U17 and Vets 
and Carl was leading a team 
made up of our very own 
Zami guys. 

There was a minute silence 
before the first ball was 
bowled as a gesture to those 
members who we have lost in 
the past period. May their 
soul rest in peace. 

Cricket is not really a direct 
contact sport but some 
guidelines were followed- 
umpires stand to the side of the 
wicket,( makes LBW decisions 
even more difficult), batsman do 
not confer and every five overs 
the ball is cleaned with the now 
ubiquitous sticky disinfectant- 
otherwise known as Donald 
Trump's favourite tipple.
 
Tarick’s team went in to bat first 
with the father-son duo of 
Patryck-Ad Ram.



 They were smacking the bowlers to all parts of the park and 
even out. There was battle between the father- son of who 
hits the bigger six. Ad Ram put the ball straight to the woods 
and Patryck bettered it by sending the ball to the second 
field!! Safe to say Patryck won this battle. Quite entertaining 
to see as long as you were not the bowler!
Carl had to look to his big guns and in came Ekant and 
Rodney. Great bowling spells, they bowled 3 overs bagging 2 
wickets each. 
Ken got down for a nice caught and bowled...an inch off the 
ground and a real rocket by Tarick. Joost said that he would 
have left it – Ken was mad enough to catch it though but it 
was a nice moment.

Tarick’s team were bundled out for 
133. Great captaincy by Carl not to 
forget his wonderful keeping.

Tarik's team took some early wickets 
and Jack – young spin bowler was 
the pick of the crop and was unlucky 
not to take more than 3. Very 
promising bowler

After a nice 50 by Ekant, he was 
called back by the captain. Score 99-
3. Ekant all packed to go home had to 
unpack his kit with the score 124-9. 
10 runs needed, 4 balls left, Tarick 
bowling and Ken on the other end.



THUISWEDSTRIJDEN
op  Sportpark Eindenhout 

 Tot nader order zijn alle 
competitie- en 

vrienschappelijke wedstrijden 
tegen andere verenigingen 

uitgesteld. 

 
Voor het spelen van onderlinge 
wedstrijden gelieve contact op 

te nemen met : 

 
Ekant Agarwal 



1st ball-dot
2nd ball- 2 
3rd ball-4
4th ball- 2 and THAT’S IT, 
ROOD EN WIT HAVE WON 
 THE MATCH!!
 
Man of the match was Ekant who was solid at the 
wicket for his 60 n.o...well when not ambling too and 
fro like someone looking for magic mushrooms, 
hitting six after six and finishing off the match after 
we had a minor collapse.

Joost did get a prize for gag of the moment. Ken tried 
making my exit before getting roped into match 
report duty but Joost sussed Ken ' Yeah don't tell us 
you got a gig tonight, Ken'. 

Good to be out there again. Knock on! Saturday we 

do it all again. Cool. 



Yasmine Sardha
 
1. Begonnen in 2005, toen ik 5 was, in de Petjes, daar waren
2. All rounder, off spinner. Highlights: in de jeugd (U13?) he
landskampioenswedstrijd tegen VRA. Ik was daar het enige m
de wedstrijd tegen Dosti 5 of 6 wickets genomen. We werden k
mooi. 
3. Door Corona is mijn reis door Australië en Nieuw Zeeland
dicht (eerder dan in Nederland) dus kon ik niet meer rondreize
Jarrod, maar we moesten wel binnen blijven. Uiteindelijk is het
De geplande tussenstop in Los Angeles kon natuurlijk niet me
gewoon in september. 
4. Door Corona geen cricket, geen wedstrijden samen met m
hoop dat de onderlinge wedstrijdjes leuk worden. 
5. Ik mis de gezelligheid op de club, de mensen, de wedstrij
6. Voor seizoen 2020 hoop ik dat iedereen gezond blijft, dat
spelen. Ik hoop ook volgend jaar door te gaan als jeugdtrainer
gebruiken om een betere bowler te worden: constanter worden
7. De volgende voor de 7 vragen is: Laurien Meijer 

Interview rubriek voor de Spriet 
7 vragen aan
1. cricket sinds .. 
2. Batsman/bowler/keeper, career highlights 
3. Wat heeft de Corona crisis veranderd in je dagelijks leven? 
4. Wat heeft de Corona crisis veranderd in je cricketleven? 
5. Wat mis je het meest aan Rood en Wit?  
6. Jouw blik op het seizoen 2020 (wensen, plannen, ideeën) 
7. Wie is de volgende die deze vragen krijgt? 



n er toen heel veel van, we speelden met die landenteams
eb ik een keer 4 wickets genomen. Dat was in de 

meisje in het team. Vorig jaar heb ik in het Flamingotoernooi in 
kampioen in een team met Saf, Alexander, Klaas, Jack, dat was 

d anders gelopen dan gepland. In Nieuw Zeeland ging alles 
en en niks meer ondernemen. Gelukkig zat ik bij Carly en 
t toen gelukt om met een repatriëringsvlucht terug te komen. 
eer. Nu zit ik thuis, zonder werk. Hopelijk begint mijn opleiding 

mijn team, gelukkig ben ik wel met jeugdtrainingen bezig. Ik 

den, mijn team!
t ik zelf gezond blijf, dat we weer normaal kunnen trainen en 
r, want ik vind het heel leuk. Verder wil ik dit seizoen 

n en meer variatie aanbrengen.   



7 vragen aan: Paul van Meekeren
 
1. cricket sinds m’n 8ste , al 49 jaar
 
2. Bowler. Highlights: in mijn 2e  wedstrijd in
 het Eerste (16 jaar oud)  nam ik 5 wickets 
 tegen HCC. Tweede:  ongeveer 12 jr geleden
  hadden we met de Veteranen 22 runs nodig 
 uit de laatste over. Ik sloeg bowler 
 Max Kruijt  3x voor zes en we  wonnen. 
 Een ander highlight was een partnership 
 van 160 samen met Hans van Beurten 
 waarmee  we als openers het totaal van 
 Hercules voor nul maakten. 
 
3. Door Corona is in mijn dagelijks leven 
 weinig veranderd, ik mis mijn  restaurantje 
 waar ik vaak heen ga voor een koffie en een krantje 
 
4. Door Corona zijn de Nieuw-Zeelandse coaches niet gekomen en 
daardoor ben ik trainer geworden van de kids, wat ontzettend leuk 
is! Minder leuk is dat ik niet naar Engeland kan om cricket te gaan 
kijken en dat Paul jr. niet kan spelen. 
 
5. ik mis een biertje op het terras met de Veteranen 
 
6.Seizoen 2020: ik hoop dat we veel jeugdleden erbij krijgen en dat 
we zelf een paar leuke onderlinge potjes kunnen spelen. Ik zou het 
een goed idee vinden dat de jeugd allemaal in dezelfde shirts gaat 
lopen. Je ziet bij de rugby dat dat werkt. Daar moeten we snel werk 
van maken. En dan volgend jaar de hele club in nieuwe clubkleding. 
 
7. de volgende is: Fien van de U11 



Erik van Muiswinkel
 
1. Ik cricket sinds m’n 6de (1967). 
 Peter Spicer was mijn eerste trainer.   Hij overleed
 toen hij na afloop van een  training tegen een 
 boom reed.  Rood en Wit  ontving als werkgever
 een geldbedrag   waarmee de Stichting 
 Rood en Wit is  gevormd. 
 
2. Begonnen als wicketkeeper, maar daar waren er al genoeg van in het 
Eerste, “batsman” (met aanhalingstekens op nadrukkelijk verzoek van Erik, 
red.). Eerste highlight is mijn innings tegen Denemarken op het Colts 
toernooi in Canada. Samen met Roland Levebvre de score van 60 v 7 naar 
160 v 8 getild en daarmee wedstrijd gewonnen. Zelf 67 runs. Mijn andere 
hoogtepunt is een moment in 1981, in de alles-of-niets wedstrijd tegen HBS 
op het hoofdveld. Dik Abed, de trainer /coach van HBS, stond soeverein te 
batten en dat zou de eerste degradatie van R&amp;W 1 in de geschiedenis 
betekenen. Er was ontzettend veel publiek. Iedereen op het volle terras en 
de volle tribune zag alweer een zes hun richting opkomen maar opeens 
kwam ik daar aanrennen. Ik ving Abed op de boundary uit en we wonnen 
de wedstrijd. 
 
 3. Door Corona is in mijn dagelijks leven niets veranderd .. voorstellingen 
zouden pas in september weer beginnen .. ik heb meer tijd gekregen. 
4. Door Corona heb ik meer tijd gekregen voor het trainen van jeugd! We 
komen erachter hoe leuk het is en hoe belangrijk het is dat de kids de 
trainers goed begrijpen. Tot de U11 kun je beter Nederlandstalige trainers 
inzetten. En het is dus echt ontzettend leuk om te doen! 
5. Ik mis aan R&amp;W: lekker vanaf het terras naar het Eerste kijken, 
aan de picknicktafels, ouwehoeren met Herman en Alex.  
6. Mijn wens voor het seizoen 2020 is dat we de tijd gebruiken om dingen 
op Rood en Wit aan te pakken en te verbeteren. We zitten op een terrein 
waar we de ruimte hebben, waar we opnieuw kunnen beginnen, met een 
nieuwe generatie stevige aanpakkers. Niet in oude vormen en gedachten 
blijven hangen, nieuw kader aanboren. Alle kansen benutten, nu aan de slag, 
we hebben er dit seizoen de tijd voor! 
7. de volgende is: kom ik op terug



Alexander de Graaff
 
1. Ik cricket sinds dat ik 4 ben, begonnen in de Petjes, sa
 
2. Ik ben een batsman, die ook wel eens keept. Career hig
gewonnen, het jaar ertussenin werden we tweede. Mijn broer
maar nooit gewonnen. Mijn andere highlight is een innings v
ballen. Dat was natuurlijk al te gek, maar we speelden op ee
velden allemaal leeg om te komen kijken hoe ik daar stond t
bijzonder was het dat ik daar samen met Kaelan stond te ba
 
3. Ik zat in mijn eindexamenjaar toen Corona uitbrak. Ik h
doen. Ik was wel geslaagd, maar alle voorbereidingen waren
in de Coronatijd 18 geworden. Samen met een vriend die ook
Dat kon dus niet doorgaan. Pluspunt is mijn werk bij Tijn Ak
werd ook doorbetaald. Volgende week gaat het terras weer o
 
4. Corona heeft heel veel impact op mijn cricketleven. Ten
tussenjaar heeft het nog meer impact. In september zou ik n
cricketen, dat gaat nu lastig worden, want NZ zit dicht. Zodr
niet doorgaat, houd ik wel mijn tussenjaar. Misschien kan ik 
Een positieve invloed van Corona vind ik dat de jeugdtrainin
dan de buitenlandse coaches. Niet per se voor de taal, maar 
kennen. 
 
5. Ik mis het meest: de wedstrijden, de gezelligheid rond h
 
6. Ik hoop nog steeds dat in 2020 nog een kort seizoen k
natuurlijk heel erg dat het Nieuw-Zeelandse seizoen gewoon
 
7. de volgende is Benjamin Thornton, de captain van ons 



amen met Klaas o.a. 

ghlight is dat ik 2x in 3 jaar het Flamingo toernooi heb 
r heeft ook zeker 5x meegedaan met het Flamingotoernooi, 
voor de Dutch Lions U12 in Engeland. Ik maakte er 96 van 44 
n school met 6 cricketvelden. Langzaam stroomden die 
te peren. Er stonden echt honderden mensen, heel cool. Extra 
atten. 

hoefde dus opeens  geen Centraal Schriftelijk examen meer te 
 voor niks geweest, en alle feesten moesten we missen. Ik ben 
k 18 werd, hadden we een feest georganiseerd voor 150 man. 
kersloot; dat werk liep gewoon door (allerlei klussen) en ik 
open en dan ga ik daar weer volop aan het werk. 

n eerste natuurlijk het seizoen zonder wedstrijden. Voor mijn 
naar Nieuw Zeeland gaan, om samen met Jack Devane te 
ra het opengaat, neem ik de eerste vlucht daarheen. Als het 
mijn studie (Hotelschool) eerder starten als alles dicht blijft. 

ngen worden gegeven door spelers van de club. Dat is beter 
voor de continuïteit, en dat de jeugdspelers de trainers 

het veld, biertje na afloop (nu mocht het eindelijk officieel ؊)  

komt, bijvoorbeeld een korte T20 competitie, en ik hoop 
n begint in september! 

team. 



Johan Schölvinck
 
1. Op m’n 8e bij Alkmaar begonnen (1969-1979) in jeugd en 
1e elftal (helaas, de club bestaat niet meer). Na 4 jaar pauze 
heb ik tussen 1983-1994 voor ACC 1 gespeeld in 
Hoofdklasse/1e klasse. Na 13 jaar niet-spelen ben ik sinds 2007 
lid bij Rood en Wit. 
 
2. Batsman (opener), en snelle bowler tot 1984 toen ik m’n 
knie kapotdraaide (nota bene met indoorcricket…). Team 
highlight met ACC 1: we wonnen de 40-over knock-out 
Telegraaf Cup in 1989 door als eersteklasser vier 
hoofdklasseclubs uit te schakelen – HBS, Kampong, Hermes 
DVS en in de finale UD. Daarin nam ik drie vangen. Individueel 
hoogtepunt ACC 1: tijdens het Pinksterweekend 1993 kwam ik 
net terug van m’n huwelijksreis toen we uit bij VOC 276 runs 
tegen kregen. Dat tikten Flavian Aponso en ik met ieder een 
century in 47 overs ongeslagen binnen: 278 voor 0. Nog steeds 
het record voor het 1e wicket van ACC 1. Een ‘freak event’. Dat 
was mijn enige century tot vorig jaar op de Veteranentour in 
Engeland: op de heilige grond van Broadhalfpenny Down in 
Hambledon, de ‘cradle of cricket’ tot Thomas Lord het 
verplaatste naar Londen. Freak event no. 2.
 
3. Door Corona staat mijn werk stil (als airport-adviseur) 
maar geniet ik elke avond van de omgeving van Haarlem 
tijdens een dagelijkse fietstocht. Ik mis de spontaniteit bij 
mensen. Angst regeert. We omarmen elkaar niet maar zien 
elkaar als risico. Het gaat weer voorbij, dat houden we niet vol. 
Tot die tijd: optimistisch en vrolijk blijven.



4. Door Corona heb ik de tijd om de U9 en U11 te 
trainen. Samen met Erik, Paul en Josephine, een 
prachtteam. Heerlijk om weer met de jeugd bezig te zijn, 
het geeft veel energie. Er zitten grote talenten bij!
 
5. Ik mis net als iedereen de wedstrijden en de 
gezelligheid op het terras. Rutger en Martijn en Hans (en 
vele anderen) hebben weer wonderen verricht met de 
velden en kooien, wat een klasbakken. Ik kan niet 
wachten.
 
6. Seizoen 2020: er zijn goede ideeën om jeugd te 
werven via de Houtsche en zoals altijd HFC en de 
scholen. We moeten daarnaast onze blik echt een keer 
verruimen, en alles op alles zetten om ouders en kinderen 
van echte cricketlanden te verleiden naar Rood en Wit te 
komen. Er wonen er veel in de omgeving (Haarlem, 
Hoofddorp, Beverwijk etc). Uit India, Sri Lanka, Pakistan 
en Bangla Desh  - de subcontinent. We moeten 
inclusiever worden en hen bereiken. Daarnaast wonen er 
om ons heen Britten, Australiërs, Nieuw-Zeelanders, Zuid-
Afrikanen: de ‘usual suspects’. Door bijvoorbeeld een 
cricket food festival, social cricket met de ouders, contact 
leggen met hun gemeenschappen, scholenclinics in een 
wijdere omgeving, verbreden we onze horizon.
 
7. de volgende is: Rutger Domhoff.



Safraaz Sardha 
 
1. Ik kom op het cricketveld sinds mijn geboorte. Ik cricket
 
2. Bowler. Een highlight is een T20 op het oude hoofdveld. 
Eerste zijn geweest, ik was toen 16. In de derby tegen Bloeme
debuut in het Eerste, in 2014. Jarrod vroeg mij halverwege het
me welkom in het team, het gaf me een goed gevoel. Nu ben i
jaar, op dat moment de jongste debutant van R&amp;W 1 alle
was Henny. Hij kwam speciaal voor de wedstrijd naar mij toe 
 
3. Door Corona mis ik het contact met collega’s op het wer
dagen per week op kantoor en 1 dag thuis, maar nu dus alles 
normaal op je 20ste om uit te gaan: bar, kroeg, strand, dat ka
ik begin het een beetje zat te worden. 
 
4. Gevolgen voor mijn cricket: het hele seizoen is volledig a
Ik ben elke zomer de helft van de tijd in Haarlem, dat is nu w
blijven is lastig. Cricket is niet echt een contactsport, maar nu
vind is het training geven. De groepen van de U13 en U17 zijn
 
5. Ik mis de jongens uit het Eerste. We zijn al zo lang bij el
 
6. Seizoen 2020: het zou leuk zijn als we onderlinge potjes 
jaar wordt en je veel Rood en Witters toch nog regelmatig zie
 
7. de volgende voor de 7 vragen is de captain van het Eers



t zelf sinds mijn 5de, bij de Petjes. 

Dat zal een van mijn eerste T20 wedstrijden voor het 
ndaal nam ik 5 wickets. Een ander hoogtepunt was mijn 
t seizoen omdat ik goed bezig was in het Tweede. Ik voelde 
ik 20 en speel ik er nog steeds in. Het bleek dat ik, net 14 
er tijden was. Degene die tot dan de jongste debutant was, 
om mij dit te vertellen; dat was een heel bijzonder moment!  

rk. Verschillende collega’s zijn ook vrienden. Ik werkte 2 
vanuit huis, minder sociaal contact. Verder is het natuurlijk 

an nu allemaal niet. Dat de sportschool dicht is, is ook balen, 

anders, zonder wedstrijden. We zouden er nu middenin zitten. 
wel anders. Dat je bij de trainingen op anderhalve meter moet 
u moet je toch opletten en dat is lastig. Wat ik wel heel leuk 
n echt leuk en ik zie mezelf wel doorgaan als trainer.  

lkaar, een hechte groep. Dat is mijn zomer. 

kunnen spelen, zodat het niet helemaal een weggegooid 
et. 

ste Benjamin Thornton 



Together Through This Together Through This ……

Corona is Tijdelijk.  Kwestie van lange adem. 
 Komt Goed 

En voor de Jeugd... Rood en Wit wordt weer kampioen 

Rood en Wit U10 kamRood en Wit U10 kam……

https://www.youtube.com/watch?v=nwZ4X5Df2Wg
https://www.youtube.com/channel/UCz1D0n02BR3t51KuBOPmfTQ
https://www.youtube.com/watch?v=rS7RFLtp1W8
https://www.youtube.com/channel/UCV-u5BkZgbRDlTUXoCy0bRg




TRAINING SENIOREN van 18:30 tot 21:00

De indeling is als volgt:
 
Maandag Dames 1

Dinsdag Heren 1 en 2

Woensdag Dames 1

Donderdag Zami / Vets

Vrijdag Heren 1 en 2

Trainingen JEUGD starten vanaf vrijdag 1 mei

 Maandag  16.00 - 17.00 U9
                  17.00 - 18.15 U11
     
Woensdag 16.00 - 17.00 U9
                 17.00 - 18.15 U11
                 17.00 - 18.30 U13
                 18.30 - 20.30 U17
     
Vrijdag         17.00 - 18.30 U13
                  18.30 - 20.30 U17






